

## ПОСОЛ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

Copenhagen, March //, 2015

Esteemed Mr. Chairman,

I hereby forward to you the copy of the letter from Mr. K.Kosachev, the Chairman of the Committee for Foreign Affairs of the Federation Council of the Federal Assembly of the Russian Federation, regarding the development of an interparliamentary dialogue.

Respectfully yours,

Mikhail V.Vanin Ambassador of the Russian Federation to Denmark

MR. PER STIG MØLLER, CHAIRMAN OF THE FOREIGN AFFAIRS COMMITTEE OF THE DANISH PARLIAMENT – Copenhagen – Committee for Foreign Affairs of the Federation Council of the Federal Assembly of the Russian Federation

Moscow, February 13, 2014

## Esteemed Mr. Chairman!

With the present letter let me inform you that I was elected as the Chairman of the Committee for Foreign Affairs of the Federation Council of the Federal Assembly of the Russian Federation on December 25, 2014.

Before this election I had worked for three years as the head of the Russian federal agency on international humanitarian cooperation and development assistance. I had also been a member of the lower chamber of the Russian parliament — the State Duma — for twelve years and chaired during two parliamentary terms the similar foreign affairs committee of the State Duma taking active part in the work of the Inter-Parliamentary Union, the Interparliamentary Assembly of Member Nations of the Commonwealth of Independent States, the Parliamentary Assembly of the Organization for Security and Cooperation in Europe, and not least in the work of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (I had the honor to lead the delegation of the Federal Assembly of the Russian Federation to the Parliamentary Assembly of the Council of Europe in 2004-2011).

I am convinced that the inter-parliamentary dialogue is aimed to facilitate direct communication and mutual understanding between politicians, public activists and civil societies of certain countries in general. I believe it to be

particularly essential taking into consideration new challenges and threats to international security, socio-economic stability and basic human rights, especially in the light of the latest events in various regions of the world that cause concern.

I am sure that MPs from different countries can do much more acting together rather than separately, when they speak with one voice and even if they disagree on some points. Finally, we need a dialogue to explain existing concerns to each other, to eliminate misunderstandings and find mutually accepted solutions that will be used by the legislative and executive powers in their work.

On behalf of the Committee for Foreign Affairs of the Federation Council I propose to take additional mutual efforts to activate our dialogue. We will be glad to see the delegation from your Committee in Russia at the time convenient to you or pay a visit to your country, as well as to use any other opportunities for interparliamentary communication.

Awaiting your response, Sincerely,

Chairman of the Committee

/Signature/

K.Kosachev

MR. PER STIG MØLLER, CHAIRMAN OF THE FOREIGN AFFAIRS COMMITTEE OF THE DANISH PARLIAMENT



## ФЕДЕРАЛЬНОЕ СОБРАНИЕ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ КОМИТЕТ СОВЕТА ФЕДЕРАЦИИ ПО МЕЖДУНАРОДНЫМ ДЕЛАМ

103426, Москва, Б.Дмитровка, 26

«13» Qеврамя 2015 г.

Nº 3.4-32/165

Председателю Комитета Фолькетинга Дании по европейским делам

ГОСПОДИНУ ПЕРУ ШТИГУ МЁЛЛЕРУ

## Уважаемый Господин Председатель!

Настоящим письмом хотел бы уведомить Вас, что 25 декабря 2014 года меня избрали Председателем Комитета Совета Федерации по международным делам Федерального Собрания Российской Федерации.

Этому событию предшествовали три года работы во главе российского вопросы международного 3aотвечающего агентства, федерального гуманитарного сотрудничества и содействия развитию. До этого в течение 12 лет я являлся депутатом нижней палаты российского парламента созывов возглавлял протяжении двух Государственной Думы, где на аналогичный комитет по международным делам, принимая активное участие в деятельности Межпарламентского союза, МПА СНГ, ПА ОБСЕ и, не в последнюю очередь, ПАСЕ, где в 2004-2011 годах имел честь возглавлять делегацию Федерального Собрания Российской Федерации.

2

Убежден, что межпарламентский диалог призван содействовать прямому общению и взаимопониманию между политиками, общественными деятелями и, в целом, гражданскими обществами соответствующих стран. Считаю это особенно актуальным с учетом новых вызовов и угроз международной безопасности, социально-экономической стабильности и основополагающим правам человека, тем более на фоне вызывающих тревогу событий последнего времени в самых разных регионах мира.

Уверен, что вместе парламентарии различных стран могут сделать значительно больше, чем по отдельности - и когда они выступают с единых позиций, но даже когда они не во всем соглашаются друг с другом. В конечном счете, диалог нужен для того, чтобы разъяснять друг другу имеющиеся озабоченности, устранять недопонимания и находить взаимоприемлемые решения, которые в дальнейшем должны становиться предметом деятельности как законодательной, так и исполнительной ветвей власти.

От имени Комитета Совета Федерации по международным делам предлагаю Вам предпринять дополнительные совместные усилия по активизации нашего диалога. Будем рады возможности принять делегацию вашего Комитета в России в удобные для вас сроки либо нанести такой визит в вашу страну, а также использовать любые другие возможности для межпарламентского общения.

В ожидании Вашего ответа,

С наилучшими пожеланиями,

Председатель Комитета

К.Косачев